



2+i 機電能源與環境控制產學合作專班實習津貼 2+i B.S Program of Electro-Mechanical Engineering

- 實習津貼部分，第四學期開始每月提供到產業實習的學生約23,100元臺幣（約美金770）津貼。（不低於基本工資為原則，第四學期入廠實習視當時基本工資調整）。
- **Starting from the fourth semester, each student will receive about 23,100 NTD (770 USD)/per month.(No less than the minimum wage, the intern allowance from industry will vary in accordance with the minimum wage at the time.)**

Semester	Internship Allowance (Per semester)	
1~3	N/A	
4	Around 770 USD per month	4,620 USD / per semester
5	Around 770 USD per month	4,620 USD / per semester
Total	USD 9,240	

Note : All prices mentioned are subject to change according to the current exchange rate.



2+i 資電自動化產學合作專班實習津貼 2+i B.S Program of Information-Electro Automation

- 實習津貼部分，第四學期開始每月提供到產業實習的學生約23,100元臺幣（約美金770）津貼。（不低於基本工資為原則，第四學期入廠實習視當時基本工資調整）。
- **Starting from the fourth semester, each student will receive about 23,100 NTD (770 USD)/per month.(No less than the minimum wage, the intern allowance from industry will vary in accordance with the minimum wage at the time.)**

Semester	Internship Allowance (Per semester)	
1~3	N/A	
4	Around 770 USD per month	4,620 USD / per semester
5	Around 770 USD per month	4,620 USD / per semester
Total	USD 9,240	

Note : All prices mentioned are subject to change according to the current exchange rate.



四技智慧製造與資訊應用國際專班實習津貼

4-Year B.A Program of Intelligent Manufacturing & Application of Information

- 實習津貼部分，大四提供全學年12個月校外實習選修課程，每月提供到校外實習的學生約23,100元津貼(約美金770) (不低於基本工資為原則，大四入廠實習視當時基本工資調整)。
- **In fourth year, electively off-campus internship course is provided, each student who takes this course will receive about 23,100 NTD (770 USD)/per month. The internship course lasts for 12 months, including winter and summer vacation. (No less than the minimum wage, the intern allowance from industry will vary in accordance with the minimum wage at the time.)**

Year	Internship Allowance (Per year)	
1	N/A	
2	N/A	
3	N/A	
4	Around 770 USD per month	9,240 USD / per year
Total	USD 9,240	

Note : All prices mentioned are subject to change according to the current exchange rate.